
Zápis č. 4 z jednání Osadního výboru Spy konaného 

dne  14. září 2020 od 18 hodin v knihovně ve Spech 

 

PŘÍTOMNI: Mgr. Ilona Hovorková, Jiří Šmída, Ing. Jiří Pohl, Ing. Ivo Dvořák, CSc., Bohumila 

Uhlířová, Jitka Holčíková,  Ing.  Ladislav Horčička 

OMLUVENI: Jana Ševcová,  Mgr. Jan  Minařík 
HOSTÉ:  J. Uhlíř st.  
  

PROGRAM 

1. Pochůzka po obci  

2. Poděkování p. XXX za vzornou údržbu a úklid obce Spy 

3. Investiční priority OV Spy  na rok 2021  

4. Různé 

PRŮBĚH JEDNÁNÍ 

1. Pochůzka po obci 

- Členové OV Spy společně prošli obcí s p. XXX, který vykonává různé nutné udržovací a 

úklidové práce. Byli seznámeni s některými nedostatky, které by bylo vhodné odstranit 

či upravit. Předsedkyně OV s p. XXX  přednesou požadavky vedoucímu TS. 

 

2. Poděkování p. J. Uhlíři 

- OV poděkoval p. XXX za svědomitou práci ohledně úklidu a údržby obce Spy. 

 

3.  Investiční priority OV SPY na rok 2021 

1) Kanalizace Spy 

OV doporučuje aktivně pokračovat v řešení současné neuspokojivé situace.  

 

2) Revitalizace rybníka  (s obnovením přítoků). 

 

3) Bezprašné povrchy cest v ulicích Vojnarova, Dvojitá 

OV navrhuje úpravu povrchů těchto ulic. 

 

4) Asfaltové plochy a silniční značení  

OV  navrhuje opravy  asfaltových ploch a silničních značení . 

 

4. Různé 

OV vyjadřuje poděkování všem, kdo se podíleli na přípravě , zpracování a instalování 

mapy Spů na náves. 

OV  za občany osady děkuje příslušným odborům MěÚ za odsouhlasení a zakoupení  

židlí do klubovny Spy. 



 

POUŽITÉ ZKRATKY 

OV – osadní výbor, MěÚ – Městský úřad, TS – technické služby 

 

 

 

ZAPSALA 

Mgr. Ilona Hovorková 

 

  


